
Ny næringspolitikk! Ny næringsvirksomhet!

Fører man en næringspolitikk på lykke og fromme i Norge? Det ser slik ut!

Hva har vi fått av ny næringsvirksomhet i Norge de siste fem årene? Hva har 
det vært av konkurser de siste fem årene? Hvor mange virksomheter som ble 
etablert for fem år siden eksisterer i dag?
Jeg regner med at statistikker i SSB kan gi svar på disse spørsmålene?

Hvis jeg skulle meisle ut en politikk for etablering av virksomhet i Norge  så 
ville jeg ha svar på en rekke spørsmål. 

Hva er tilstanden i dag? Hvilke typer virksomheter har vi? Hvilke typer mangler
vi?  Hvilke uutnyttede muligheter finnes?  Hvilke vil ta frem produkter som kan
eksporteres? Hvilke kan konkurrere med import? Hva skal isåfall til av 
tilrettelegging fra fellesskapets side for å forbedre situasjonen? 

Hvilken typer virksomhet ble etablert for fem år siden? Hvilke selskapsformer 
forekommer? Hvilke dominerer? Hvilke er å foretrekke? Hvilke bør unngås? Er
det politisk divergens mht. hva som gjelder og som det bør satses på? 
Hvor mange produserer for eksport? Hvorfra kommer råstoffet som 
produksjonen er basert på? Importert? Tas frem i Norge?. Kunne vært tatt frem i
Norge men importeres likevel. Hvorfor? Hva finnes av råstoff i Norge men ikke
tatt i bruk?
Hva tar vi frem av råstoff i dag? Inngår det i videreforedling i Norge eller ikke?

Hva har næringsminister Vestre og hans departement gjort for å få frem et best 
mulig beslutnings grunnlag for næringspolitikken?

Har man svar på hvorfor inflasjoneni Norge er stor, større enn i andre land? 
Hvorfor er kronen svak og svekkes? Hvorfor opprettholdes et høyt rentenivå? 
Er det enighet om hva som er svarene ?

Man fører en næringspolitikk på lykke og fromme i Norge!


